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Formandens beretning på Landsmødet 2006.  
 
“To be or not to be”….Here! Citatet stammer fra skuespillet Hamlet af Shakespeare, men er egentlig 
meget relevant for landsforeningen EX-Table Danmark, at være aktivt deltagende, ikke kun at være 
passager, at være mentalt og fysisk tilstede. 
 
Jeg vil først gerne takke alle i landsledelsen for en fantastisk opbakning til den linie der blev lagt for vores 
forening af tablere over 40. Samtidig tak til alle de medlemmer der har bakket op om vores initiativer o de 
der vil gøre det i fremtiden. 
 
Vi vil fortsætte den kurs, hvor vi i løbet af 5 år kan se en væsentlig aktivitetsstigning og øget tilslutning og 
opbakning fra medlemmerne. Det er det der er vores vision, det er også den vision vi møder ude i landet. 
Vi skal udvikle EX-Table sammen. EX-Tabler er noget eksklusivt, du kan ikke blive medlem af vores 
forening, med mindre du har været en del af Round Table og er gået ud som 40 årig. Mange kan blive 
medlem af forskellige loger, Rotary osv. som 50 årige, men de kan ikke blive medlem hos os, med mindre 
de opfylder ovennævnte kriterium, vi er en eksklusiv forening af TABLERE. Prøv at tænke lidt over det 
og gå ud med det budskab til andre Tablere. 
 
Vi satte os nogle mål sidste år på landsmødet i Svendborg, vi skrev det ned, viste alle deltagere på 
landsmødet hvad målsatte og vi sendte det ud til alle medlemmer. Det skal vi nu måles på, nåede vi de 
store visioner, ambitioner og mål? 
 
Jeg vil gennemgå hovedpunkterne som er: 
 

• Mål for klubåret 
• HB-møder 
• Blå Bog og medlemskartotek 
• Hjemmeside 
• EXCALIBUR 
• Formandsmødet 
• Distriktsmøder 
• Internationale aktiviteter 
• Nye klubber og medlemsantal 
• Status 

 
Vi har ovenstående som overskrifter for det vi målsatte os. 
 
Konkret satte vi følgende mål: 
 

• Hjemmeside færdig inden d. 31.12.05 
• Formandsmøde gennemført 
• 4 Distriktsmøder med min. 50 deltagere på hver 
• Internationalt 

– Alle i landsledelsen har været ude 
– Min. 5 medlemmer har været ude 
– YAP gennemføres, planlægges for 2006 

• 100 deltagere på landsmødet 2006 
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Inden jeg konkluderer, vil jeg gerne gennemgå de enkelte overordnede punkter. 
 

• Hovedbestyrelsen arbejdede 
• Vi har afholdt 8 HB – møder 
• Distriktsformændene knoklede 
• SWØG knoklede, jeg har udnævnt ham som årets ”knokler” i EX-Table Danmark. 
• Sekretæren knoklede 
• Vicelandsformanden knoklede 
• IRO knoklede 

 
Alle knoklede for at nå vores mål, giv HB en stor tak. Vi har afholdt 8 HB møder med en meget stor 
mødeprocent, jeg har regnet den ud til 80% af de 10 deltagende, som blev udvidet med Michael Dalbo, 
idet han sagde ja til at være assisterende IRO. 
 
Vi startede året med den første udfordring BLÅ BOG og omlægning af medlemskartoteket. 
 
I videreudviklingen valgte vi at få styringen af medlemskartoteket lagt tættere på landsledelsen. Vi 
ønskede at bruge det som et værktøj i udviklingen af foreningen. 
Vi har opnået det vi ønskede og i dag her på landsmødet kan vi fremlægge det nøjagtige ajourførte 
medlemstal, alle klubber har inden i dag meldt tilbage og vi kan udsende medlemskontingent efter vores 
regler i BLÅ BOG. Klubberne modtager i april opkrævning og der skal være indbetalt inden 1 maj. 
 
SWØG har været hovedmotoren i denne omlægning, han var også hovedmotoren i tilpasningen af BLÅ 
BOG. Vi har ændret BLÅ BOG, så den er mere overskuelig og har flere funktioner end tidligere. 
Vi havde som altid et stort slæb med at få annonceringen på plads, ved en fælles stor indsat lykkedes det 
os at få en større annoncemasse end året før, i sidste øjeblik, men det lykkedes. 
 
Hjemmesiden er et punkt som vi også mener, skulle udvikles. Igen valgte vi at knytte denne udvikling 
tættere til HB. SWØG tog igen initiativet og der ligger mange spændende diskussioner og 
udviklingssamtaler bag det resultat vi er nået frem til – det er ikke for børn, det er for Tablere med hår på 
brystet. Udviklingen er ikke der hvor vi vil hen, det er nødvendigt med mere teknik, for at alle 
informationer om aktiviteter, informationer og medlemmer, vi videreudvikler.  
 
Som vi alle ved og som i indledningen har vi kun et sted at udvikle vores medlemstilgang fra og det er 
RT. Derfor skal vi udvikle vores samarbejde med RT, de skal vide at vi ikke er en samling gamle mænd, 
hvor tablerånden er slukket – RT livet er ikke slut med 40, det fortsætter i EX-Table Danmark. 
 
Vi prøvede i juninummeret 2005 af EXCALIBUR at deltage med 4 sider tekst, bladet blev distribueret til 
alle vore medlemmer og vi fik en fantastisk respons. Vi sprang næste nummer over men indledte 
forhandlinger med RT om fast deltagelse i EXCALIBUR og dermed at være en del af EXCALIBUR. Vi 
blev enige og fra december nummeret har vi nu de 4 midtersider. I har alle fået tilsendt den seneste 
udgave. Vi er stolte af samarbejdet og det giver os mange positive henvendelser og der er grundlag for 
mange nye medlemmer og klubber. Prisen er 13.000 + moms 4 gange om året og det er en væsentlig 
udgift, som ikke er budgetteret, vi har i HB taget beslutningen, at deltage, idet vi i fremtiden budgetterer 
med at sælge 4 kvartsider, hvilket vil dække omkostningerne. Det er ikke lykkedes i de første numre, men 
vi har haft så meget stof at skrive om, at vi ikke har haft plads til annoncer. Hvad gør vi, sælger annoncer, 
vi skal bruges jeres hjælp, eller skal vi dække omkostningen på anden måde? 
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Fællesmøder med RT og EX-Table har der været en del af rundt om i de lokale klubber, det er også 
nødvendigt for vi kan lære hinanden at kende. På chartringen af de nye klubber, har der været 
fællesmøder, hvor RT klubben har deltaget, en effekt som gør at de ser vi lever, der er gang i os. På 
distriktsmødet i Næstved havde vi deltagelse at enkelte RT’ere. 
 
Alt i alt har vi været meget synlige over for RT i det forløbne klubår. 
 
Den første interne store aktivitet var indførelsen af ”Formandsmøde”, det er naturligt i RT, vi blev enige i 
HB om - det skal vi da også ha’. Hvad er mere naturligt end at vælge emnet ”Tabling efter de 40”. Hvad 
er det egentlig vi er for en størrelse og hvad vil vi med EX-Table. For at få det formuleret engagerede vi 
os med ekstern person Jørgen Hougaard. Han er virksomhedskonsulent og han satte sig ind i vore love, 
regler og særheder. Han havde flere samtaler med VL Christian Lundgaard og vi havde i HB et dagsmøde 
med Jørgen. Han spurgte bla. andet: Hvorfor hedder i EX, det er jo fortiden, hvorfor interesserer i jer ikke 
for fremtiden, vi talte om byt navn og det er op til jer om vi skal have et mere fremadrettet navn RT +, 
eller skal det have internationale relationer hvor det hedder ”41”, men er det fremadrettet? Vi arbejdede 
intenst med de 20 fremmødte formænd og konklusionerne er: 
 

• Hvad ønsker og opnår jeg ved at være medlem af EX-Iable Danmark 
 

• Jeg skaber forpligtende venskaber og styrker netværk i et forum med engagement, 
sparring og koordinerer aktiviteter, med nye udfordringer 

 
• Hvad opnår klubben ved at være med i EX-Table Landsforeningen: 

 
• Klubben sikres landsdækkende og internationalt netværk. Et centralt holdepunkt, 

som anbefaler og koordinerer aktiviteter og tilbyder en vifte af temaer. 
 
Den kommende landsledelse vil arbejde videre på det. 
 
Vores næste store interne opgave var distriktsmøderne, vi havde sat os store mål og distriktsformændene 
tog deres opgave alvorligt og vi afholdt 4 super gode distriktsmøder. 4 dage on the road for Christian, 
Michael Bent L og jeg.  

• På Store Binderup Kro ved Aaars, (19) 
• I klublokalerne I Tønder, (28) 
• På Ved Staarup Teglværk I Assens, arrangeret af Kerteminde (45)  
• I MAX Bank I Næstved. (80) 
• Der var i alt 172 deltagere 

 
Internationale aktiviteter, her vil jeg gerne give ordet til ass IRO Michael Dalbo. 
 
 
 
 
 
 
 
Nye klubber: Vi har i klubåret chartret 8 nye klubber, så vi er 52 klubber, flere er på vej. 
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• Distrikt 1 

– 104 Aars 
– 144 Skive 
– 206 Randers 

 
• Distrikt 2 

– Ingen endnu 
 

• Distrikt 3 
–  55 Humlebæk 
– 223 Næstved 
–  72 Kastrup / Tårnby 
–  11 Frederiksberg 

 
• Distrikt 4 

– 195 Kerteminde 
 
Medlemsantallet er pr. dd. 665, 98 nye medlemmer 
 
Der er 6 klubber der har meldt sig ud, med i alt 111 medlemmer. Det er også hvad vi havde regnet med, 
egentlig havde vi forventet et større frafald.  
 
Der er kommet tilbagemelding fra samtlige klubber inden d. 1. april som der skal. Flot klaret tak. 
 
Mål for klubåret, nåede vi det vil ville? 
 

• Hjemmeside færdig inden d. 31.12.05  ja 
• Formandsmøde gennemført  ja 
• 4 Distriktsmøder med min. 50 deltagere på hver næsten 
• Internationalt 

– Alle i landsledelsen har været ude  ikke alle 
– Min. 5 medlemmer har været ude  2 
– YAP gennemføres, planlægges for 2006 ja 

• 100 deltagere på landsmødet 2006  ja 
 
Vi nåede ikke helt vores mål, men vi kom langt.  
 
”Den der når sine mål har sat dem for lavt.” 
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Vores hovedpunkter som vi arbejdede efter hvordan med dem? 
 

• Mål for klubåret næsten nået 
• 8 HB - møder nået 
• Blå Bog og medlemskartotek nået 
• Hjemmeside nået 
• EXCALIBUR kører 
• Formandsmødet afholdt 
• Distriktsmøder afholdt 
• Internationale aktiviteter stor aktivitet 
• Nye klubber og medlemsantal stor tilgang 

 
Vi er i HB stolte af det vi har nået, vi har arbejdet for det og vi ser frem til stor opbakning fra jer 
delegerede på Landsmødet. Med den store aktivitet vi har haft, som måske har været for stor, er det svært 
at få alle detaljer med, det synes jeg er lykkes godt her med hjælp af en kæmpe indsats fra alle i HB. 
 
En HB kan ikke få nok input fra medlemmerne, vi ville også opnå at der blev en bedre information og 
kommunikation med medlemmerne og HB. Det synes jeg også vi har nået. 
 
Jeg er glad og stolt over at kunne sige jeg er tidligere Landsformand for EX-Table Danmark, den HB jeg 
var sammen med bakkede mig og mine ideer op og initiativerne fortsætter. 
 
Et spørgsmål vil jeg gerne lade stå: 
 

• Hvad kan og vil du gøre for at EX-Table Danmark fortsætter udviklingen? 
 
Det er din forening. 
 
Steen Lehrmann 
Landsformand 2005/06 


